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§ 20    
Kvalitet ska vara avgörande i upphandlingsbeslut   
Remiss från kommunstyrelsen av motion 2016:20 (KS dnr 106-230/2016) 

 
Beslut 
1. Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat ”Motionen om att kvalitet ska vara avgörande  

i upphandlingsbeslut” av Lotta Edholm m.fl. (L) till bl.a. Rinkeby-Kista, Älvsjö 

och Skärholmens stadsdelsnämnder och stadsledningskontoret för yttrande  

senast den 26 augusti 2016. Motionärerna yrkar på att kommunfullmäktige  

beslutar  

- ”att besluta om att vid avtalsperiodens slut upphandla verksamheten 

igen, allternativt utnyttja en option om avtalsförlängning, alltid föregås 

av en analys av kvaliteten i den utförda verksamheten.  

- att beslut om att inte genomföra förnyad upphandling, alternativt inte  

utnyttja en option trots att kvaliteten i en upphandlad verksamhet 

befunnits god, alltid ska innehålla en redogörelse för vilka 

omständigheter det är som motiverar beslutet, och varför man föreslår ett 

avsteg från huvudregeln om att kvaliteten ska vara avgörande. 

- att beslut om att ta tillbaka verksamhet i egen regi alltid föregås av en 

analys av förväntade omställningskostnader och av nämndens förmåga 

att driva verksamheten i egen regi” Motionen bifogas i sin helhet. 
 

Förvaltningen delar uppfattningen att beslut om upphandlingar, liksom 

optionsutnyttjande av avtalsförlängningar, alltid ska föregås av en 

kvalitetsanalys.  

Vidare att ett beslut om att inte genomföra en förnyad upphandling, eller att inte 

utnyttja en förlängningsoption bör motiveras. Här inkluderas också en analys av 

förväntade omställningskostnader vid återtagande av verksamheter till egen regi. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 augusti 2016.   

Dnr 1.5.1.-150-2016.   

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.    

 

  


